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Štyria rozdielni ľudia, ktorých spája spoločná záľuba a to športová streľba. 

Štyria ľudia, ktorí vidia, že Slovenský strelecký zväz môže fungovať lepšie, efektívnejšie a sú schopní a 
ochotní preto urobiť všetko potrebné. 

Kto sú tí štyria, čo vedia a čím môžu pomôcť streľbe? 

Ing. Martin Bolek, aj keď sa do našej streľby zapojil pred necelými 10 rokmi, je už niekoľko rokov 
najvšestrannejší a určite najlepší amatérsky pištoliar na Slovensku. Je aktuálny majster Európy z roku 
2024, titul pôjde obhajovať do Francúzka o 2 mesiace, v roku 2024 ako prvý Slovák vytvoril európsky 
rekord, dodnes je jeho spoludržiteľom. Martin je viacnásobný majster Slovenska, aktuálny držiteľ 
slovenských rekordov v troch pištoľových disciplínach. Ako predstaviteľ mladšej generácie, 
podnikateľ, by chcel v SSZ premostiť a rozvinúť medzigeneračnú komunikáciu a spoluprácu, aby 
sme postupne zapojili čoraz viac mladých do práce v SSZ. Ako mladší si plne uvedomuje, že dnešní 
mladí očakávajú iný prístup a iné formy komunikácie ako starší a chce pomôcť v tom, aby si mladí a 
starší v SSZ viac rozumeli. Ako úspešný podnikateľ, ktorý je denne nútený obracať každé euro ktoré 
zarobí, aby ho minul efektívne a hlavne tak, aby ho investoval a v budúcnosti sa mu viacnásobne 
vrátilo, by chcel v SSZ priniesť efektivitu a pohľad na investovanie do budúcnosti SSZ. Martin je ten 
správny človek, aby presadil, že VV začne zvažovať každé jedno euro, aby finančné prostriedky SSZ 
nemíňal neefektívne, lebo ich musí minúť, ale naopak, aby takmer každé minuté euro znamenalo 
investíciu, ktorá sa nám v strednodobom horizonte viacnásobne vráti. Ako autorizovaný zástupca 
zahraničnej firmy na Slovensku denne komunikuje v angličtine. Vďaka tomu, že žije pri poľských 
hraniciach ani poľština pre neho nepredstavuje problém. 

Všetci štyria sú odborníci v oblastiach v ktorých potrebuje SSZ rozhýbať. Vedia zohnať peniaze pre 
SSZ a vedia ich minúť čo najefektívnejšie, aby to neboli len minuté peniaze, ale zároveň aj 
investované do rozvoja a do budúcnosti SSZ.  

Každý z nich bude pre SSZ prínosov, ale len všetci štyria spolu budú znamenať, že zo SSZ sa začne 
postupne stávať moderná, efektívna, úspešná športová organizácia, ktorá bude dlhodobo 
potvrdzovať, že je druhý najúspešnejší OH šport na Slovensku. 

 


